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Protokół nr 28-09/2012 

z posiedzenia Komisji Edukacji 

z dnia 28 czerwca  2012 r. 

w Nowym Ratuszu, przy  ul. Wały  Jagiellońskie 1 

(godz. 8:45, sala  nr 007) 

 

 

Komisja obradowała w 7-osobowym składzie, według listy obecności, stanowiącej 

załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji  Radny Wojciech Błaszkowski.  

 

Przewodniczący stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie zaproponował 

Następujący porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie ofert podmiotów biorących udział w konkursie na oddanie  
w najem w trybie bezprzetargowym nieruchomości przy ul. Cystersów 13  
w Gdańsku 

 

2. Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja 
 

Porządek przyjęto jednogłośnie 6 głosami „za” – załącznik nr 3 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 1 
Opiniowanie ofert podmiotów biorących udział w konkursie na oddanie  
w najem w trybie bezprzetargowym nieruchomości przy ul. Cystersów 13  
w Gdańsku 
 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, Ŝe w konkursie biorą udział następujące 
podmioty: 

1) Stowarzyszenie „Oliwskie Centrum Edukacji” z siedzibą przy ul. Cystersów 13 
w Gdańsku Oliwie, zarejestrowane w dniu 08 marca 2012 roku w Krajowym 
Rejestrze Sądowym przez Sąd Rejonowy Gdańsk Północ  

2) Chrześcijańska Fundacja Edukacji Montessori „CHCEMY”  z siedzibą przy ul. 
Solnej 7b w Gdyni, zarejestrowana w dniu 18 stycznia 2012 roku w Krajowym 
Rejestrze Sądowym przez Sąd Rejonowy Gdańsk – Północ  
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3) Stowarzyszenie Kulturalne Wspierania Edukacji i Rozwoju „SKWER” z 
siedzibą przy ul. Startowej 4a w Gdańsku, zarejestrowane w dniu 22 stycznia 
2002 roku w Krajowym Rejestrze Sądowym przez Sąd Rejonowy Gdańsk 
Północ 

 
 
Wojciech Błaszkowski – Przewodniczący Komisji  
Pragnę przypomnieć, Ŝe oferty zostały sprawdzone pod względem formalnym, bez 
oceny merytorycznej, przez pracowników Wydziału Edukacji, którzy stwierdzili ich 
kompletność i zgodność z warunkami konkursowymi.  
 
Halina Leman – członek komisji  
Ja przejrzałam te oferty, za godne uwagi uwaŜam dwie: „Oliwskie Centrum 
Edukacji” i Stowarzyszenie Kulturalne Wspierania Edukacji i Rozwoju „SKWER” 
poniewaŜ wyjaśniają co będzie tam funkcjonowało, jest biznesplan a tego nie 
znalazłam w trzeciej ofercie. JeŜeli mam oceniać sposób przygotowania oferty to 
przy Chrześcijańskiej Fundacji Edukacji Montessori „CHCEMY” musiałabym się 
wstrzymać.  
 
Wojciech Błaszkowski – Przewodniczący Komisji  
Pod względem formalnym zostały oferty sprawdzone więc tu nie ma wątpliwości  
ale moŜe to jest argument Ŝeby nasza opinia nie była pozytywna.  
 
Halina Leman – członek komisji  
A czy są wymogi formalne pani prezydent?  

Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Tak, są wymogi formalne i zostały one spełnione. Natomiast ocena formalna nie 

dotyczy treści, jak jest dany dokument to odhacza się, Ŝe on jest nie patrząc czy 

on spełnia oczekiwania. Jeśli miałabym się wypowiadać na temat tego jak ona 

wygląda, to rzeczywiście oferta Chrześcijańskiej Fundacji jest dość oszczędna.  

 

Halina Leman – członek komisji  

Ja chciałam się wstrzymać a opinia pozytywna pod warunkiem, Ŝe Fundacja będzie 

prowadziła taką działalność jak dotychczas.  

 

Piotr Gierszewski – członek komisji  

Ja się zgodzę z koleŜanką natomiast dla mnie ta oferta jest powieleniem tej oferty, 

którą oni składali. Próbowałem zasięgnąć informacji jak to faktycznie funkcjonuje i 

opinia jest dobra dlatego pod względem formalnym traktuje wszystkie jednakowo 

bo one wszystkie spełniają te wymogi, które naleŜało przedłoŜyć. Patrząc pod 

względem rekomendacji  to ja akurat nie dawałem Ŝadnej rekomendacji Ŝadnemu 

stowarzyszeniu. Jestem tutaj całkowicie bezstronny bo starałem się dociec jakie to 

są organizacje i tak domniemam te rekomendacje, którzy dali radni, Ŝe dali je 

bardziej Stowarzyszeniu, jego funkcjonowaniu niŜ ofercie, którą to stowarzyszenie 

złoŜyło. Natomiast jeŜeli by to tak nie było to twierdzę, Ŝe pęka nam ta 
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bezstronność bo jako członkowi komisji winniśmy tę bezstronność do końca 

zachować i nie wydawać rekomendacji na piśmie firmom startujących w tym 

konkursie.  

 

Wojciech Błaszkowski – Przewodniczący Komisji 

Ja pragnę tylko powiedzieć, Ŝe rekomendacje wystawione dla tych fundacji nie są 

rekomendacjami, które sugerują, Ŝe ten podmiot ma zostać wyłoniony jako 

najlepszy, tylko to są rekomendacje, które dotyczą dotychczasowej działalności.  

 

Piotr Gierszewski – członek komisji  

Ja będę wnioskował, Ŝeby wszystkie trzy opiniować pozytywnie i przedłoŜyć do 

wyboru prezydentowi miasta, który dokona właściwego wyboru.   

 

Halina Leman – członek komisji  

A ja chciałam zgłosić wniosek formalny o pozytywne zaopiniowanie wszystkich ofert 

ale pod warunkiem, Ŝe Chrześcijańska Fundacja Edukacji Montessori „CHCEMY” 

będzie prowadziła dotychczasową działalność.  

 

Przewodniczący poddał powyŜszy wniosek pod głosowanie.  

 

Oddano 2 głosy „za”, 2 głosy wstrzymujące się i 3 głosy przeciw.  

 

Wniosek został odrzucony.   

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Piotra 

Gierszewskiego o wydanie pozytywniej opinii wszystkim trzem ofertom.  

 

Oddano 3 głosy za, przy 4 wstrzymujących się. Wniosek został przyjęty.  

 

 

Komisja wydała pozytywną opinię do ofert:  

1) Stowarzyszenia „Oliwskie Centrum Edukacji” z siedzibą przy ul. Cystersów 13 
w Gdańsku Oliwie, zarejestrowane w dniu 08 marca 2012 roku w Krajowym 
Rejestrze Sądowym przez Sąd Rejonowy Gdańsk Północ  

2) Chrześcijańskiej Fundacji Edukacji Montessori „CHCEMY”  z siedzibą przy ul. 
Solnej 7b w Gdyni, zarejestrowana w dniu 18 stycznia 2012 roku w Krajowym 
Rejestrze Sądowym przez Sąd Rejonowy Gdańsk – Północ  

3) Stowarzyszeniu Kulturalne Wspieranie Edukacji i Rozwoju „SKWER” z 
siedzibą przy ul. Startowej 4a w Gdańsku, zarejestrowane w dniu 22 stycznia 
2002 roku w Krajowym Rejestrze Sądowym przez Sąd Rejonowy Gdańsk 
Północ 
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     PUNKT 2 

Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja.  

 

Nie było spraw bieŜących, wolnych wniosków i korespondencji.  

 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

Przewodniczący Komisji Edukacji 

Rady Miasta Gdańska 

 

Wojciech Błaszkowski 

 

 

Protokołowała: Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska 


